
 

 

Hej medlem! 
 
Nu är det bara en vecka kvar till extrastämma! 
 
Du som är intresserad av laddbox, fyll gärna i en intresseanmälan i förväg. Du hittar 
den här. 
 
Bifogat hittar du 
• Den presentation arbetsgruppen kommer gå igenom 
• Vi inväntar uppdaterad offert från Eways efter att vi förhandlat om priserna. Vi kommer 
att skicka ut offerten när vi får den under veckan.  
 
En nyhet du måste känna till: 
Tyvärr kommer vi inte kunna gå vidare med idén att tillåta laddning på yttre p-plats och 
överkörningsskydd för laddkabeln. 
Bakgrunden är detta: Eways var på plats för en dryg vecka sedan och kontrollerade 
förutsättningarna. Efter detta meddelade de att de INTE kan ge oss garantier på våra 
sladdar och laddboxar om vi planerar att köra över kabeln regelbundet. Detta gäller 
avsett om vi har överkörningsskydd eller ej.  
Detta var ny information för oss och gick emot tidigare besked. 
Vi tog kontakt med flera andra aktörer och fick, när man pressar dem, samma besked. 
De går från "rekommenderas ej" till "vill inte ge garanti" när de förstår planen på djupet. 
 
Vi förstår att detta är en stor besvikelse för många och kanske en dealbreaker för en 
del. 
 
Vi tror dock att vår enda förutsättning att få upp laddboxar, är att sätta dem så som vi 
planerar. Detta eftersom vi både ska förhålla oss till regler (som visserligen kanske 
luckras upp med tiden) och intern politik (medlemmar som vill olika saker). 
 
Du kan läsa mer om detta i pdf:en som bifogas, se särskilt sidorna 12-15. 
 
Vi ska så klart förklara närmare på stämman och hoppas då vi kan få alla att ändå 
känna vi fått fram bästa möjliga lösningar för olika viljor och efter våra förutsättningar. 
 
Ytterligare ett förtydligande är att försäkringen per laddbox kommer att kosta ca 214 
SEK / år och betalas individuellt av användaren. Debiteras årligen i samband med 
betalning för årsavgiften för Garagesamfälligheten för de medlemmar som har laddbox.    
 
Du är också välkommen att höra av dig till ditt tunombud eller någon i arbetsgruppen 
med frågor och funderingar som underlättar ditt beslut. 
 
Du som har lämnat in intresseanmälan är givetvis inte bunden av denna förrän efter att 
vi fattat beslut och vi lämnat in uppgifterna till Eways för beställning. 
 

https://docs.google.com/document/d/1KhbiM8By9Le94TTHlw5VXww188pf5sARoDibzfcgakA/edit?usp=sharing


 

 

Vi ser fram emot att träffa alla på tisdag och hoppas ni kommer gilla förslaget i sin 
helhet. 
 
hälsar 
Styrelsen 

 


